

Date: 3 May 2021

Mr. Hassan Abdul Rahman Al Serkal

Chief Executive Officer- Dubai Financial Market

Dubai – UAE

التاريخ: 3 مايو 2021

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال

الرئيس التنفيذي – سوق دبي المالي

دبي – أ.ع.م.

Subject: Mashreqbank P.S.C. – Board of Directors
Meeting Results

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة بنك المشرق ش.م.ع

We refer to our letters dated 25 April 2021 and 29th April 2021, we hereby would like to inform you that the meeting of the Board of Directors of Mashreqbank P.S.C. was held as scheduled on 29th April 2021, and in addition to the results previously disclosed in our letter dated 29th April 2021, the following has been decided in the said Board of Directors meeting:

لاحقاً لخطابنا المؤرخ 25 أبريل 2021 وخطابنا المؤرخ 29 أبريل 2021، نود أن نحيط سيادتكم علماً بأن مجلس إدارة بنك المشرق ش.م.ع. قد إنعقد كما هو مقرر بتاريخ 29 أبريل 2021، وبالإضافة لما تم الإفصاح عنه من نتائج بموجب الخطاب المؤرخ 29 أبريل 2021 فقد تقرر مايلي خلال اجتماع مجلس الإدارة المذكور:

- Election of Mr. Abdulaziz Abdullah Al Ghurair as the Chairman of the Board of Directors.
- Election of Mr. Ali Rashed Ahmad Lootah as the Vice Chairman of the Board of Directors.

- تعيين السيد/ عبد العزيز عبدالله الغرير ليشغل منصب رئيس مجلس الإدارة.
- تعيين السيد/ علي راشد لوتاه ليشغل منصب نائب رئيس مجلس الإدارة.



Yours Sincerely,
Marouf Shweikeh
Group Company Secretary

